
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2023-02-10

Närvarande via röstsamtal
Muhammad Dabo
Jakob Hedbom
Konstancija Kisonaite

1. Muhammad förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Muhammad.

3. Till sekreterare för mötet valdes Konstancija.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Jakob.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Protokollet från föregående möte föredrogs av Muhammad.

7. Hemsidan
Hemsidan är nu uppe med ser inte ut som vanligt.
Styrelsen beslutade att Konstancija tittar i koden vad som kan ha blivit fel och kontaktar
Mårdby.

8. Bidragssystemet
Ansökningsformulärets innehåll diskuterades. Efterfråga feedback hos klubbarna efter
att de ansökt. Vad tyckte de om ansökningsprocessen? Följande beslutade:

● Behandlingstiden för ansökningar bestämdes till 30 dagar, under 2023 går det
bra med några dagar kortare tid (t.ex 29 dagar).

● Klubbar som vill organisera event får upp till 3000 kr i bidrag. En klubb får
organisera ett event per kategori i en och samma ansökan och därmed rätt till
9000 kr.

● Utbetalningen bör ske inom 10 dagar.
● SBK:s regler om bidrag kan en fingervisning om vad vi godkänner i ansökan och

inte godkänner.

9. Tävlingsansökan UHFS (Uppsala Historiska Fäktskola)

Styrelsen beslutade att godkänna tävlingsansökan.



10. Genomgång av att göra-lista

Att göra-listan gicks igenom och uppdaterades.

11. Övriga frågor

Det finns en idé om att skapa en mediagrupp i syfte att göra en dokumentär om HEMA.
Detta är något som kommer diskuteras i framtida möten. Nästa års styrelse bör kunna
arbeta vidare med denna fråga.

Årsmötet måste diskuteras under nästa möte där Muhammad ska delegera uppgifter.

12. Datum för nästa möte

Nästa möte kommer att hållas 2023-02-17 och kommer äga rum på Discord.

13. Muhammad förklarade mötet avslutat.

…………………………….. ……………………………..
Ordförande Muhammad Dabo Justerare Jakob Hedbom

……………………………..
Sekreterare Konstancija Kisonaite

konstancia.kisonaite@gmail.com
Signature


